



Online Udvalgsmøde onsdag den 6. september 2023 kl. 19.00-21.30.

I DGI Sydvest krocket-udvalg.

Deltagere: Steen S. Hansen (SH), Christian Jacobsen (CJ), Kim Jensen (KJ), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Birgit Christensen (BC), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ)

Afbud:

Ordstyrer (OS): TA

Referent: AJ

Pkt.nr.	Punkt-indhold	Referat	Ansvarlig
1	Kommentarer til referat fra klubberne?	Ingen.	SH
2	Akutte punkter til dagsorden	- Gave til jubilæer i klubberne? (SH) - DM Parturnering i Hasle. (BC)	TA (OS)
3	Godkendelse af dagsorden	Godkendt med tilføjelser.	TA (OS)
4	Siden sidst – runde	FR: Resultater fra Glejbjerg kommer ikke med i seedningen til lør/søndagsstævner. De har ikke mulighed for digital hjælp. Udfordring med Varde resultatet-dokumentet. Mange fejl (navnefejl fra seedningslisten). <b>FR sender retur til klubben</b> , så de kan rette det. FR bruger lang tid på det. Ros til Oksbøl. Ikke mange fejl. Kan vi appellere til DGI (igen), om at <b>linke</b> til vores hjemmeside i stedet for at kopiere, så der er risiko for, at deres bliver forældet, når vi ændrer? Ellers skal de ikke tage noget fra vores hjemmeside. Vores	Alle

		<p>seedningsliste på DGI's hjemmeside er forældet (fra april). Der er flyttet spillere fra lukkede klubber.</p> <p><i>SH:</i> Blevet kontaktet af Birthe fra Sydvest-Esbjerg kontoret. Vi skal i gang med at revidere kontingent-regler. Møde 20/9-23.</p> <p><i>BC:</i> Vi har aflyst begynderkurset i Nordenskov.</p> <p><i>CJ:</i> Vi har fået at vide, vi ønskede en onsdag aften. Men ikke kunne få det.</p> <p><i>BC:</i> Det er ikke dikteret. Vi kommer gerne. Tror, der er misforståelse. Vi skal til Grimstrup på fredag.</p> <p><i>AJ:</i> Hvis jeg fortsat skal stå for Mimer, er det ALTID gennem mig, der lægges dokumenter ind. Der sker fejlplaceringer. Fotos mv snakker vi om.</p> <p><i>TA:</i> Vi har fået 4 nye medlemmer krocketmedlemmer. 😊 Måske 5.</p> <p><i>EP:</i> Vi har fået 10 nye krolfmedlemmer. Men håber at få nogen af dem over til krocket.</p>	
5	Økonomi	<p><i>RS:</i> Det ser jo rimelig godt ud. Enkeltmandsbetalingen skulle være på vej ind.</p> <p><i>SH:</i> Jeg har ikke fået opkrævning for enkeltmands endnu i Vesterhede.</p> <p><b>RS kontakter Dennis.</b></p>	RS
6	Nyt fra Idrætsledelsen.	<p><i>EP:</i> Der er ikke rigtig noget nyt.</p> <p><u>Fælles idrætsledelse:</u></p>	EP / RS

Herunder: Fælles Idrætsledelse og Fællespulje  
Status på DM i Varde, medhjælper.

Vi har stadig ikke fået referater fra møderne vedr Fællesidrætsledelse, som vores formand deltager i. Der er ingen afklaring ift økonomien. RS og jeg (som de eneste fra vores nuværende Idrætsledelse) skal deltage i et møde med dem fredag d. 15/9, hvor vi forhåbentlig får mere indblik og forståelse.  
Økonomien er svær. De andre idrætsgrene afholder ikke DM mv. Så det kan ikke sammenlignes.  
Jeg har svært ved at se, hvordan det skal kunne indføres indenfor kort tid.  
*RS:* Strukturen er også svær at lave en fælles retning for.  
Det ser ud til, der bruges penge fra udviklingspuljen til at dække nogle andre landsdeles underskud.  
*CJ:* Det ved jeg er fakta.  
Hvorfor skal de andre, som stiller spørgsmål ved den nye fælles idrætsledelse, ikke med til mødet d 15.?  
*EP:* Det er nok fordi, vi særligt har stillet spørgsmål ved økonomien. Håber, vi kan komme videre med tingene den vej.  
*BC:* Jeg vil anbefale, I får lavet og godkendt et referat fra det møde. Jeg er, ligesom CJ, betænkelig ved, I er de eneste, der skal deltage. Organiseringen er rodet.  
*KJ:* Da jeg sad i Idrætsledelsen var tanken ikke en fælles idrætsledelse, men et udvidet samarbejde omkring stævner mv. Jeg tror, vi er noget mere organiserede i krocket end de andre.  
*EP:* Mit oplæg er helt klar et samarbejdsudvalg og ikke fælles idrætsledelse. Jeg kan ikke se, hvad vi kan bruge en helt ny idrætsledelse til.

SH

		<p><i>RS:</i> De andres struktur er meget anderledes end vores. Jeg er bekymret for, at krocket kommer til at trække et stort læs. Der blev også lagt op til, at baglandet på vores Årsmøde i oktober skulle stemme om og give mandat til at gå videre med det.</p> <p>Jeg har spurgt, hvad der sker, hvis krocket siger nej til at være med. Vi ville ikke blive smidt ud af DGI. Men ellers ingen afklaring.</p> <p><u>Status DM Enkeltmands i Varde d. 23/9:</u></p> <p><i>EP:</i> 60 tilmeldt. Ca 30 baner. Strøm stadig udfordring. Tænker, der skal skrives på tavle oppe ved banerne. Og stævnekontor i centret. Jeg vil gerne have 2 fra udvalget til at styre resultaterne mv. (CJ + AJ hjælper)</p> <p>Jeg har aftalt med Varde, at de stiller baner op + kommer 2 personer til madbilletter mv.</p> <p><i>CJ:</i> Hvad med at sætte pavillonen op og bruge en benzin-generator til opladning af pc og printer? Kender I nogen, der har?</p> <p><i>EP:</i> Er bange for larmen. Men kunne være en nødløsning. Men regner med det andet. Der vil ikke være så mange kampe.</p> <p><i>FR:</i> Det kunne evt gøres med en inverter til bilen. I kan låne min.</p> <p><i>EP:</i> Så prøver vi med inverteren. Vi kan evt printe ud nede i centret. Det er bedst med kontoret nede ved banerne. Så undlader vi stor-skærmen.</p> <p>Varde aftaler selv med centret, om der skal sælges noget ude ved banerne.</p>	
7	Dato for banesnor-produktion i Vorbasse.	Udsættes til januar-møde.	SH

	Dato til julefrokost (hos Tonny).	<u>Julefrokost</u> : Lørdag d. 25. november 2023 kl. 17.00.	
8	DM-25 – hvem søger?	<p><i>SH</i>: Vorbasse søger DM par-turnering 2025.</p> <p><i>CJ</i>: Generelt er der ikke mange, der søger fra Sydvest. Vi kan godt afholde det i Vejen, men ikke hold-turneringen, idet der ikke er overnatning ledigt. Udvalget vil dog skulle stå for det, idet Askov-Vejen er en meget lille klub. <b>Vi kan tage det op igen til foråret.</b></p>	<i>CJ</i>
9	Fællesmøde i Sydvest	Udsættes. (Ikke fået kontakt til de andre landsdele i region Syd)	<i>SH</i>
10	<p>DGI Krocket Årsmøde</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag fra Sydvest</li> <li>- Hvem deltager?</li> </ul>	<p><u>Forslag</u>:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag ændring af Grundregel (2 hænder og køllelængde)</li> <li>- Forslag til, at der linkes til vores ”private” hjemmesider i landsdelene. Ellers skal der ikke hentes noget fra vores hjemmesider.</li> <li>- Forslag til at indføre vores seednings-Vejledning til hele landet. (Eller lægges i beretningen fra Sydvest).</li> </ul> <p><b>SH tager initiativ til at udarbejde forslagene.</b></p> <p><i>CJ</i>: Der må skulle et punkt på dagsordenen vedr. seedning. Det blev bestemt, at seedning skulle evalueres de første år efter indførelsen på Årsmødet i 2021. Så kan man ikke allerede være færdig med det.</p> <p><u>Deltagere fra Sydvest</u>:</p> <p>SH, CJ, TA, BC</p>	<i>SH</i>

11	DGI Sydvest Krocket Årsmøde, 29. februar 2024 i Helle Hallen. Referent og forslag til ordstyrer.	SH: Hvem skal jeg spørge? Referent spørger vi Dennis. Ordstyrer: SH + BC finder en.	SH
12	Informationsdeling i udvalget.	CJ: Jeg mangler informationer, når der sendes noget ud til klubberne fra udvalget. I princippet ønsker jeg bare at hele udvalget sættes på.	CJ
13	Evaluering af stævner og turneringer.	Udsættelse af turneringsdelen.  Drøftelse af Sommerstævnet: EP: Vi skal have taget en officiel beslutning om, om vi vil fortsætte med Sommerstævnet. CJ: Måske er der ikke plads til, at der kører 2 fler-dags-weekendstævner i træk. (Vemb) <b>Konklusion: Enstemmigt vedtaget, at vi lukker stævnet. (Ligesom By-night).</b>	SH
14	Finpudsning af reglementerne.	Udsættes.	SH
15	Gave til jubilæer i klubberne?	Udsættes.	SH
16	DM Par i Hasle.	BC: Jeg gennemgik kampplanen. Jeg fandt en fejl. Tog kontakt til Dennis. Og fik svar (udsendt). <b>Konklusion: vores anbefaling er, at de ikke skal spille. Med henvisning til, at vi selv havde et par sidste år, der ikke måtte spille videre.</b>  KL: Man kan ikke se, hvilken seedning de andre landsdele har haft sidste år. <b>Konklusion: Tages med til Årsmødets evaluering af seedning.</b>	BC
17	Evt.	Forslag til Vesterhede om at forsøge med Speed-krocket igen. F.eks. den fredag, hvor Sommerstævnet har været placeret.	Alle

18	Punkter og <b>valg af ordstyrer</b> til næste møde.	<p>Onlinemøde tirsdag 3. oktober kl 19.00. Ordstyrer: FR</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Budget.</li><li>- Evaluering af stævner og turneringer.</li><li>- Finpudsning af reglementerne.</li><li>- Seedning.</li><li>- Gave til jubilæer i klubberne?</li><li>- Formandsmøde?</li></ul> <p><u>Januar-møde:</u> Dato for banesnor-produktion i Vorbasse. Fællesmøde i Sydvest</p> <p><u>Forår-møde:</u> Skal vi søge om enkeltmands/par i Vejen i 2026?</p>	TA (OS)
----	---	--	---------